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Résumés

Abstract

In the face of drugs advertising, what can we do? Is Direct-to-Consumer Advertising (DTCA) designed to be beneficial by objectively presenting a product or are they rather seeking to convince us that their product is patently good? Through this song, the goal is to live the experience of a patient who is subject to drug advertising, by integrating into the stanzas the main ethical issues raised by advertising.


Keywords:
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	art-based knowledge transfer, 
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	information, 
	marketing campaign, 
	pharmaceutical industry, 
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	song, 
	therapeutic misconception



Résumé

Face à la publicité de médicaments, que pouvons-nous? Est-ce que la publicité directes au consommateur (DTCA) est bienfaisant à notre égard en présentant de façon objective un produit ou cherche-t-elle à nous convaincre que c’est définitivement le bon traitement, la bonne approche, pour nous soigner? À travers cette chanson, le but est de faire vivre l’expérience d’un patient qui est sujet à de la publicité, en intégrant dans les strophes les principaux enjeux éthiques que cela soulève.
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